



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

檔案編號：007/26

2026年3月27日

尊敬的會員：

有關 2026 年 3 月份消費月結單的發出安排通知

因應 2026 年 4 月 3 日至 2026 年 4 月 7 日為 5 天連續假期，我們謹此通知閣下，本俱樂部將會改在 2026 年 4 月 9 日(星期四)發出 3 月份消費月結單予各會員。此外，敬請會員在月結單發出後 14 天內繳付款項，而付款到期日則以月結單發出日期為基準計算。

如有任何查詢，歡迎致電 2397 4311 與會計部聯絡。

敬希垂注！

又一村花園俱樂部
管理層 謹啟

Circular No.: 007/ 26

27 March, 2026

Dear Valued Members,

Notice on Arrangement for Sending Monthly Statement of March, 2026

Please be advised that due to a five-day continuous holiday from 3 April to 7 April, 2026, the Club will reschedule the issuance of monthly statements of March to members. Statements will be sent on 9 April, 2026 (Thursday). Kindly arrange payment within 14 days from the issue date of the monthly statement; the payment due date will be calculated from that date.

For any enquiries, please feel free to contact the Accounts Department at 2397 4311.

Thank you for your kind attention!

Management
Yau Yat Chuen Garden City Club